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Dear John,　　Thank you for your kind letter. You told methat you and most of you classmates went out for a three-day tr...
　　Dear John,
　　Thank you for your kind letter. You told methat you and most of you classmates went out for a three-day trip. I reallythink it fun. Now let me tell you something about a speech contest, which Ihave taken part in.
　　The contest was held at the playground lastSaturday morning, 7:00a.m. The panel is made up of 5 English teachers from ourschool, all of whom were experienced. Moreover, a total number of 20competitors came from we Grade 2. It was made a rule that the top 3 competitorswould be awarded. It is a great competition and all the participants performwell. I was so lucky that I won the first place.
　　I will end here and hope to hear from youvery soon.
　　Best wishes.
　　亲爱的约翰
　　感谢你善意的来信。你告诉我你和大部分的同学举行了一次为期三天的旅途。我真的觉得很有趣。现在，让我告诉你一些关于我参加的一场演讲比赛的事。
　　比赛是上周六早上7点在操场举行的。评委小组是由我们学校5个有经验的英语老师组成的额。另外，有20个参赛者来自我们二年级的。比赛规定前三名参赛者会获得奖励。这是一次大赛，所有的参赛者都表现优异。我很幸运获得了第一名。
　　送你最好的祝福。
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